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Recent werd(en) onze fractie(s) op de hoogte gesteld dat er op 10 juni een draagvlakmeting 
plaatsvindt voor sloop/nieuwbouw van sociale huurwoningen op de Weltevredenstraat. Deze 
draagvlakmeting wordt uitgevoerd door Bo-Ex maar vindt plaats zonder dat er een idoc is 
vastgesteld of dat er plannen langs de gemeenteraad zijn gegaan. Aangezien normaal gesproken 
er eerst plannen met de raad gedeeld worden en daarna pas een mogelijke draagvlakmeting 
plaatsvindt heeft dit onze fractie(s) zeer verbaasd. Dit is nog los van het feit dat de afspraak is 
zeer terughoudend te zijn met sloop/nieuwbouw. We begrijpen natuurlijk wel dat de bewoners nu 
echt snakken naar een aanpak omdat er jaren (te) weinig is gebeurd. Deze nalatigheid mag echter 
niet betekenen dat men alsnog tot sloop over gaat. De SV die hierover zijn gesteld, zijn nog niet 
beantwoord en volgen mogelijk te laat voor de datum van 10 juni. Om die reden hebben onze 
fracties nu de volgende vragen. 

Vragen: 
1. Is de wethouder op de hoogte van de draagvlakmeting op de Weltevredenstraat, en zo ja: 

kan de wethouder de actuele stand van zaken geven rondom de planvorming op de 
Weltevredenstraat? 

2. Kan het college toelichten hoe deze gang van zaken zich verhoudt tot het terughoudend 
zijn met sloop/nieuwbouw en is het college het met ons eens dat dit niet past in de leidraad 
sloop/nieuwbouw? Zo ja, is het college bereid te interveniëren? 

3. Deelt het college de mening dat de volgorde dient te zijn dat er eerst een idoc of 
planvorming van de gemeente moet zijn alvorens Bo-Ex een draagvlakmeting uitvoert?  
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